

**MINUTES OF PROCEEDINGS**

THURSDAY, MARCH 10, 1988

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-273, An Act respecting political rights of public employees, met at 3:39 o'clock p.m. this day in Room 208 of the West Block, for the purpose of organization.

*Members of the Committee present:* Howard Crosby, David Daubney, Jean-Robert Gauthier, Jim Hawkes, Bill Tupper.

Howard Crosby announced his appointment as Chairman pursuant to Standing Order 93(2).

The Committee commenced consideration of its Order of Reference dated Tuesday, February 9, 1988, concerning Bill C-273, An Act respecting political rights of public employees. (See *Minutes of Proceedings and Evidence, Thursday, March 10, 1988, Issue No. 1*).

On motion of Jean-Robert Gauthier, it was agreed,— That the Chairman be authorized to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, provided that not less than three members of the Committee are present.

On motion of Jean-Robert Gauthier, it was agreed,— That the Committee print 750 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

At 4:29 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, MARCH 16, 1988

(2)

The Legislative Committee on Bill C-273, An Act respecting political rights of public employees, met at 3:38 o'clock p.m. this day in Room 308 of the West Block, the Chairman, Howard Crosby, presiding.

*Members of the Committee present:* Howard Crosby, Michael Cassidy, Jean-Robert Gauthier, Jim Hawkes, Bill Tupper, Barry Turner.

*In attendance: From the Library of Parliament, Research Branch:* William Bartlett and Gerald Schmitz, Research Officers.

*Witness: From the House of Commons:* David Daubney, M.P.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, February 9, 1988, concerning Bill C-273, An Act respecting political rights of public employees. (See *Minutes of Proceedings and Evidence, Thursday, March 1, 1988, Issue No. 1*).

The Chairman called Clause 1.

David Daubney, M.P., made a statement and answered questions.

**PROCÈS-VERBAUX**

LE JEUDI 10 MARS 1988

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-273, Loi sur les droits politiques des fonctionnaires, tient aujourd'hui à 15 h 39, dans la pièce 208 de l'Édifice de l'ouest, sa séance d'organisation.

*Membres du Comité présents:* Howard Crosby, David Daubney, Jean-Robert Gauthier, Jim Hawkes, Bill Tupper.

Howard Crosby annonce sa propre nomination à la présidence du Comité, conformément aux dispositions du paragraphe 93(2).

Le Comité entreprend d'étudier son ordre de renvoi du mardi 9 février 1988 relatif au projet de loi C-273, Loi sur les droits politiques des fonctionnaires. (Voir *Procès-verbaux et témoignages du jeudi 10 mars 1988, fascicule n° 1*).

Sur motion de Jean-Robert Gauthier, il est convenu,— Que le président soit autorisé à tenir des réunions, à recevoir des témoignages et à en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu que trois membres au moins soient présents.

Sur motion de Jean-Robert Gauthier, il est convenu,— Que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

À 16 h 29, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 16 MARS 1988

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-273, Loi sur les droits politiques des fonctionnaires, se réunit aujourd'hui à 15 h 38, dans la pièce 308 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de Howard Crosby, (président).

*Membres du Comité présents:* Howard Crosby, Michael Cassidy, Jean-Robert Gauthier, Jim Hawkes, Bill Tupper, Barry Turner.

*Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* William Bartlett et Gerald Schmitz, attachés de recherche.

*Témoin: De la Chambre des communes:* David Daubney, député.

Le Comité réexamine son ordre de renvoi du mardi 9 février 1988 relatif au projet de loi C-273, Loi sur les droits politiques des fonctionnaires. (Voir *Procès-verbaux et témoignages du jeudi 1<sup>er</sup> mars 1988, fascicule n° 1*).

Le président met en délibération l'article 1.

David Daubney, député, fait une déclaration et répond aux questions.